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Dagsorden for bestyrelsesmøde på 

Sydlangeland Fjernvarme A.m.b.a. 

 

 

 

 

 
Møde dato. 23. september 2019 

Tidspunkt. Kl. 16.00 

Mødested. Østerskovvej 2B 

Udsendt. 19. september 2019 

Deltager. Ulrik Kølle, Ida Friis, Britta Andersen, Asger Larsen, Leo 

Visbjerg, Jakob Kromann, Kim Carlsson. 

Afbud. Bjarne Nielsen 

Mødeleder Ulrik Kølle 
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 Godkendelse af dagsorden. 

 

Godkendt   

 

 

 Regnskab pr. 31. august 2019. Regnskab medsendt 

 

Regnskab gennemgået med Kim. Intet at bemærke. 

 

 Drøftelse af nye forbrugere 
 

Ulrik ønsker at SLF gør noget aktivt i at tiltrække nye forbrugere. F.eks. unge mennesker der køber 

hus og gerne vil have fjernvarme. Et forslag fra Ulrik vil være at opkræve et ekstra gebyr over en 

årrække (tinglyst). For at betale tilslutningen, således at nye forbrugere ikke skal betale 

tilslutningen på én gang. Kim undersøger lovgivningen omkring det og vender tilbage til næste 

møde. Der kan evt. laves et estimat på hvad det kunne koste pr. måned.  

 

Ida ønsker at det på hjemmesiden fremgår tydeligere hvordan man bliver tilsluttet fjernvarmen. 

Kim undersøger dette. 

 

Der er også et forslag om at SLF opsætter varmepumper i de huse der ikke er indenfor 

forsyningsområdet. Evt i et samarbejde med Midtlangeland og Lohals fjernvarme.  

 

 

 

 

 

 

 Gennemgang og underskrift af forretningsorden.  Fremsendt fra sidste møde 

 

Rettet ved sidste møde. Gennemgået/oplæst af Kim, intet at bemærke.  

 

 

 

 

 Status på ny kedel.  

 

Arbejdsgruppen har holdt møde med DME.  

DME oplyser at det arbejde der ligger ifbm at flytte pumpestyring mm. koster 1 mill. Kr. Dette 

beløb ligger uden for entreprisen. Kim opfordrer til at man får et tilbud fra et andet firma, bare for  

at være sikker på prislejet. 

 

Omkring kabelføringen har X lavet et tilbud på 240.000. Y 

har lavet et tilbud på 200.000 kr. 

 

Det foreløbige udbudsmateriale er udsendt til arbejdsgruppen, Her var der ingen bemærkninger.  

Der følger mere snarest. 
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På sidste møde blev det diskuteret hvem der skulle forestå projektledelsen. DFP skal X for 

denne opgave. Der er stadig tid til at beslutte dette. Der kan overvejes flere løsninger. 

 

 

 Orientering fra Driftslederen. Herunder nedenstående spørgsmål fra Asger Larsen 

 
 

1. Temperatursæt i E-forsyning – spørgsmål fra Asger Larsen.  

 

Punktet udsættes til næste gang. 

 

2. Afkølingsbrev udsendt til udvalgte forbrugere. Pt ca. 50. Dette for at optimere afkølingen 

 

3. Der er 4 nye mulige forbrugere.  

 

4. Fjernvarmen er på landsplan steget med 6 procent i gennemsnit. På SLF holder vi dog 

prisen uden stigning. 

 

5. Restancer, der skyldes i alt 46.000 kr. Der er lavet afdragsordninger på disse.  

 

6. X 

 

7. Der er Inkassosager tilbage fra 2011 (i alt ca. 250.000kr.) Disse skal gennemgås og nogle 

af dem nedskrives.  

 

8. Leo og Kim har været til møde i Langelands forsyningsråd. X. Kim og Leo melder tilbage at 

der for nuværende ikke er noget at bruge forsyningsrådet til. 

 

 
 

 

 

        

 

 

 

 Orientering fra Formanden 

 

Ulrik mener at det kører rigtig godt for SLF og han er glad for samarbejdet med bestyrelsen.  

 

 

 

 

 

 

 

 Eventuelt 
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Sign. 

 

Ulrik Kølle _    ___                          _____       

 

Bjarne Nielsen                                            .                                                      

 

Britta Andersen                                           .                 

 

Ida Friis                                                       . 

 

Asger Larsen                                              . 

 

Leo Visbjerg                                                . 

 

Jakob Kromann                                            .  

 

Ref: 


